
Protokół z IV Sesji 
 Rady Dzielnicy XVII,
 „Wzgórza Krzesławickie”, 
 MDK Fort 49, os. Na Stoku 27b
 z dnia 29 stycznia 2015 r. godz. 1800 

Porządek obrad IV Sesji Rady Dzielnicy XVII :
1. Stwierdzenie quorum i otwarcie sesji
2. Przedstawienie projektu porządku obrad 
3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji
4. Podjęcie uchwał w sprawie:    

4.1 upoważnienia dla Zarządu Dzielnicy XVII Wzgórza Krzesławickie
4.2 zawarcia umowy najmu lokalu mieszkalnego położonego w os. Na Wzgórzach zgodnie 

z pismem ML-02.7123.501.2014.BS 
4.3 zawarcia umowy najmu lokalu mieszkalnego położonego w os. Na Wzgórzach zgodnie 

z pismem ML-02.7123.505.2014.BS 
4.4 zawarcia umowy najmu lokalu mieszkalnego położonego w os. Na Wzgórzach zgodnie 

z pismem ML-02.7123.561.2014.BS 
4.5 podziału środków finansowych na „Obsługę Dzielnic”
4.6 powołania Komisji ds. Budżetu Obywatelskiego, określenia liczby jej członków, składu 

osobowego oraz określenia zakresu jej działania
4.7 przystąpienia do Budżetu Obywatelskiego w roku 2016
4.8 opinii  dla  inwestycji  „Budowa  parkingu  przy  bloku  nr  28a  w  os.  Na  Stoku  (działka

nr 213 obr. 10 Nowa Huta) - koncepcja
4.9 wykonania nakładek bitumicznych w roku 2015 

5. Interpelacje i zapytania
6. Oświadczenia i komunikaty

ad.1. Stwierdzenie quorum i otwarcie sesji
Po  stwierdzeniu  quorum  (obecnych  20  radnych),  sesję  otworzył  Przewodniczący  Rady
i  Zarządu  Dzielnicy  XVII  Pan  Stanisław  Madej  witając  Członków  Rady  Dzielnicy  oraz 
przedstawicieli Gimnazjum Nr 43 i Gimnazjum Nr 44 biorących udział w Sesji Rady Dzielnicy w 
ramach programu „Uczeń - Obywatel” 
Obecni wg załączonej listy.
Przewodniczący poinformował zebranych, iż Pan Jan Kawa został oddelegowany na spotkanie w 
sprawie budowy drogi S-7
ad.2. Przedstawienie projektu porządku obrad
Przewodniczący Stanisław Madej  przedstawił  zebranym projekt  porządku obrad  IV Sesji  Rady 
Dzielnicy XVII., który został przyjęty jednogłośnie pozytywnie
ad.3  .   Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji
Do protokołu z poprzedniej sesji nie wpłynęły uwagi. 



ad.4. Podjęcie uchwał w sprawie:
Podjęcie uchwał w sprawach (uchwały w załączeniu):
ad.4.1. upoważnienia dla Zarządu Dzielnicy XVII Wzgórza Krzesławickie
Projekt Zarządu Dzielnicy XVII. Pozytywna opinia Komisji Rewizyjnej.
Członkowie Rady jednogłośnie pozytywnie podjęli uchwałę w sprawie upoważnienia dla Zarządu 
Dzielnicy XVII Wzgórza Krzesławickie.
ad.4.2  .   zawarcia umowy najmu lokalu mieszkalnego położonego w os. Na Wzgórzach zgodnie  
z pismem ML-02.7123.501.2014.BS 
Projekt uchwały Komisji Spraw Mieszkaniowych. Pozytywna opinia Zarządu.
Członkowie Rady jednogłośnie pozytywnie podjęli  uchwałę w sprawie  zawarcia  umowy najmu 
lokalu mieszkalnego położonego w os. Na Wzgórzach zgodnie z pismem ML-02.7123.501.2014.BS 
ad.4.3  .   zawarcia umowy najmu lokalu mieszkalnego położonego w os. Na Wzgórzach zgodnie  
z pismem ML-02.7123.505.2014.BS 
Projekt uchwały Komisji Spraw Mieszkaniowych. Pozytywna opinia Zarządu.
Członkowie Rady jednogłośnie pozytywnie podjęli  uchwałę w sprawie  zawarcia  umowy najmu 
lokalu mieszkalnego położonego w os. Na Wzgórzach zgodnie z pismem ML-02.7123.505.2014.BS 
ad.4.4  .   zawarcia umowy najmu lokalu mieszkalnego położonego w os. Na Wzgórzach zgodnie  
z pismem ML-02.7123.561.2014.BS 
Projekt uchwały Komisji Spraw Mieszkaniowych. Pozytywna opinia Zarządu.
Członkowie Rady jednogłośnie pozytywnie podjęli  uchwałę w sprawie zawarcia  umowy najmu 
lokalu mieszkalnego położonego w os. Na Wzgórzach zgodnie z pismem ML-02.7123.561.2014.BS 
ad.4.5  .   podziału środków finansowych na „Obsługę Dzielnic”
Projekt uchwały Zarządu Dzielnicy. Pozytywna opinia Komisji Rewizyjnej.
Przewodniczący zapoznał zebranych z projektem uchwały.
Członkowie  Rady  jednogłośnie  pozytywnie  podjęli  uchwałę  w  sprawie  podziału  środków 
finansowych na „Obsługę Dzielnic”
ad.4.6  .   powołania  Komisji  ds.  Budżetu  Obywatelskiego,  określenia  liczby  jej  członków,  składu 
osobowego oraz określenia zakresu jej działania
Projekt uchwały Zarządu Dzielnicy. Pozytywna opinia Komisji Rewizyjnej
Przewodniczący ogłosił 5 min przerwę w celu zgłoszenia osób chętnych do pracy w ww. Komisji.
Do prac w Komisji ds. Budżetu Obywatelskiego zostały zgłoszone następujące osoby: p. Leszek 
Zaleński, p. Łukasz Sęk, p. Rafał Musiałek, p. Andrzej Dziedzic oraz p. Aleksandra Woźniczka. 
Na Sesje przybył p. Jan Kawa
Następnie  Zarząd  złożył  autopoprawkę  do  projektu  uchwały  z  listą  Członków Rady Dzielnicy 
zgłoszonych do pracy w Komisji ds. Budżetu Obywatelskiego
Członkowie  Rady  jednogłośnie  pozytywnie  podjęli  uchwałę  w  sprawie  powołania  Komisji
ds. Budżetu Obywatelskiego, określenia liczby jej członków, składu osobowego oraz określenia zakresu 
jej działania
ad.4.7  .   przystąpienia do Budżetu Obywatelskiego w roku 2016
Projekt uchwały Zarządu Dzielnicy. Pozytywna opinia Komisji Rewizyjnej.
Przewodniczący zapoznał zebranych z genezą projektu uchwały
Następnie głos w sprawie wysokości kwoty przeznaczonej  na budżet  obywatelski w roku 2016 
zabrali: p. S. Adamczyk,  p. St. Madej, p. Leszek Zaleński
Członkowie Rady pozytywnie podjęli uchwałę w sprawie przystąpienia do Budżetu Obywatelskiego 
w roku 2016 w głosowaniu: za – 19, przeciw – 0, wstrzymało się – 2. 
ad.4.8  .   opinii  dla  inwestycji  „Budowa  parkingu  przy  bloku  nr  28a  w  os.  Na  Stoku  (działka
nr 213 obr. 10 Nowa Huta) – koncepcja
Projekt uchwały Komisji Budownictwa i Infrastruktury Komunalnej. Pozytywna opinia Zarządu.
Następnie  głos  w  sprawie  konsultacji  z  mieszkańcami  w  przedmiocie  parkingu  zabrali:



p.  A.  Michalczyk,  p.  J.  Kawa,  p.  A.  Dziedzic,  p.  G.  Rojewski,  p.  J.  Kawa,  p.  S.  Adamczyk,
p. St. Stroński, p. J. Kawa p. A. Dziedzic, p. S.  Adamczyk, p. A. Dziedzic, p. J. Kawa
Członkowie  Rady  jednogłośnie  pozytywnie  podjęli  uchwałę  w  sprawie  opinii  dla  inwestycji 
„Budowa parkingu przy bloku nr 28a w os. Na Stoku (działka nr 213 obr. 10 Nowa Huta) - koncepcja
ad.4.9  .   wykonania nakładek bitumicznych w roku 2015 
Projekt uchwały Komisji Budownictwa i Infrastruktury Komunalnej. Pozytywna opinia Zarządu.
Głos  w  sprawie  remontu  ulic  na  terenie  Dzielnicy  zabrali:  p.  A.  Michalczyk,  p.  St.  Madej,
p.  J.  Kawa,  p.  A.  Michalczyk,  p.  J.  Wójcik,  p.  A.  Dziedzic,  p.  St.  Madej,  p.  W.  Wojnarski,
p. L. Zaleński
Członkowie  Rady  jednogłośnie  pozytywnie  podjęli  uchwałę  w  sprawie  wykonania  nakładek 
bitumicznych w roku 2015 
ad.5. Interpelacje i zapytania
Brak
ad.6. Oświadczenia i komunikaty
Pan S. Adamczyk poinformował zebranych o akcji rozdawania kalendarzy ze zdjęciami z terenu 
Nowej Huty, która odbędzie się 14 lutego 2015r. 
Pan G. Rojewski zwrócił się z prośbą do Członków Rady o składanie wniosków, do siedziby Rady 
Dzielnicy, w sprawie potrzeb z zakresu przycinki lub wycinki drzew na terenie Dzielnicy XVII
Pan Ł. Sęk zapoznał zebranych z harmonogramem budżetu obywatelskiego na rok 2015
Następnie  p.  Leszek  Zaleński  poinformował  o  uwagach  do  projektu  regulaminu  budżetu 
obywatelskiego, które zostały uwzględnione.  
Następnie  Przewodniczący zapoznał  zebranych  z  pismem jakie  wpłynęło  do  Rady Dzielnicy  z 
Miejskiego  Przedsiębiorstw  Oczyszczania  w  sprawie  wskazania  lokalizacji  na  pojemniki  do 
segregacji odpadów na terenie Dzielnicy.

Następnie  przedstawiciele  Komisji  podali terminy  posiedzeń  komisji  Rady  Dzielnicy  XVII
w miesiącu lutym 2015:
Komisja Budownictwa i Infrastruktury Komunalnej - 9 i 23.02.2015r.
Komisji Praworządności i Bezpieczeństwa Publicznego - 4 i 18.02.2015r
Komisja Kultury, Oświaty, Sportu i Turystyki - 2 i 16.02.2015r.
Komisja Spraw Mieszkaniowych - 19.02.2015r
Komisja Ochrony Środowiska 
Komisja Zdrowia i Spraw Społecznych

-
-

11.02.2011r.
12.02.2015r.

Pan A.  Dziedzic  zwrócił  się  do Członków Rady Dzielnicy o zgłaszanie  swoich  kandydatur  do 
Dzielnicowego Zespołu Koordynacyjnego pn.„Bezpieczny Kraków”

Kolejna  Sesja  Rady  Dzielnicy  XVII  „Wzgórza  Krzesławickie”  została  ogłoszona  na  dzień
26 lutego 2015r. na godz. 1800  

Wobec  zrealizowania  porządku  obrad,  Przewodniczący  p.  Stanisław  Madej  podziękował
za przybycie i o godz. 1940 zamknął posiedzenie IV Sesji Rady Dzielnicy XVII.

Protokołowała:
Katarzyna Skóra

Przewodniczący Rady i Zarządu Dzielnicy XVII
Wzgórza Krzesławickie

Stanisław Madej
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